

	Referat	Ansvar
1. Godkendelse af referat fra møde den	11.06.2020	Anni
2. Orientering til / fra inspektør/varmemester	Er der ansat ny varmemester? Hvis dette er tilfældet, vil afdelingsbestyrelsen gerne have besked herom, så vi kan videreinformere dette til beboerne, de skal trods alt lukke en (u)kendt mand ind i deres bolig. Er det muligt, at varmemestrene kan bære synlig legitimation? Morten Buhrkall har meldt tilbage vedr. hækkene. Han har kontaktet rådgiver og entreprenør og meddelt, at vi ikke er tilfredse med det udførte arbejde.	Mike Morten

	Han vil prøve at se, hvor langt han kan komme af forhandlingens vej.	
3. Krav/ønsker til drifts- og vedligeholdelsesplanen		
4. Orientering fra formanden a. Nyt fra hovedbestyrelsen/ administrationen b. Nyt fra grundejerforening c. Nyt fra fællesråd d. Diverse		
5. Nyt fra udvalg/klubber/foreninger og det boligsociale arbejde		
6. Igangværende/kommende projekter og arrangementer		
7. Indkomne breve og ansøgninger		
8. Bevillinger		
9. Eventuelt	Vedr. hækklipning: HUSK: At der blandt naboer skal være enighed om hæk højden og at man ikke bare kan klippe den ned i den højde man selv ønsker. Henvendelse fra Preben, Møllevangsalle127, vedr. anvendelse af vedligeholdelseskonto. Han ønsker at male sin udestue. Afdelingsbestyrelsen har ingen indvendinger mod anvendelse af vedligeholdelseskontoen til maling af udestuer, men vi kan som afdelingsbestyrelse ikke træffe den endelige beslutning om dette, så	Afd. bestyrelsen Juridisk afd.

	forespørgslen vil blive videresendt til juridisk afdeling. Vi har ligeledes fået en henvendelse fra Fuglesangs Allé 114. Beboeren ønsker at bygge en overdækket terrasse. Afdelingsbestyrelsen har ikke kompetence til at tage stilling til dette jvf. boligforeningen, da det skal beslattes på det store afdelingsmøde, som forventes, afholdt i september. Beboer på Fuglesangs Allé 112 har spørgsmål vedrørende maling af udvendige gelænder, kommer dette til at ske i år? Flere beboer har henvendt sig til bestyrelsen vedr. at flere ikke vedligeholder deres haver. Vil boligforeningen gøre noget ved dette? Lisbeth, Møllevangs Allé 111 vil gerne vide, hvem som har ansvaret for at vedligeholde/rense vores drænriste langs huse og i haver? Afdelingsbestyrelsen vil bede beboerne om at tage stilling til, om vi fremadrettet skal vente med at klippe hække til august, af hensyn til fugle- og dyreliv (unger) Vi vil så foretage en afstemning på næste afdelingsmøde. Container til haveaffald vil være tilgængelig i weekenden den 3 – 4 – 5 juli 2020.	Mike Mike Mike Afd. bestyrelsen
--	--	---

	I anledningen af Lisbeths 70-års fødselsdag, har afdelingsbestyrelsen købt en erkendtlighed.	
10. Næste møde Afbud meddeles til formanden	25. august 2020	